
 

Inspreektekst raadsvergadering Stichtse Vecht 19 dec. 2017  
Sofie Stolwijk, secretaris Recreatieschap Stichtse Groenlanden, inzake het 

Bestemmingsplan Maarsseveense Plassen e.o.   

 

Geachte raadsleden, 

Vanavond wordt u gevraagd om het bestemmingsplan Maarsseveense Plassen vast te stellen. Bij 

deze wil ik graag van de gelegenheid gebruik maken om u nog enkele overwegingen mee te geven bij 

het nemen van de gevraagde besluiten. Deze overwegingen geef ik u mee als secretaris van 

Recreatieschap Stichtse Groenlanden.  

In het bestemmingsplan is een evenementenparagraaf opgenomen waar de bewonersvereniging 

Maarsseveen-Molenpolder het niet mee eens is. Volgens de bewonersvereniging biedt het 

bestemmingsplan ruimte om 365 dagen per jaar geluidsoverlast te produceren. Het college zou het 

Uitvoeringsbeleid Evenementen 2012 – dat als uitgangspunt dient  – nu anders uitleggen dan destijds 

de bedoeling zou zijn geweest en bovendien zou het college haar afspraken niet nakomen. Volgens 

de bewonersvereniging is er dan ook sprake van onbehoorlijk bestuur, zoals zij in hun brief van 16 

dec. jl. bepleiten.  

Ik ben het daar niet mee eens en ik zal u in de resterende 2 minuten uitleggen waarom.  

Het is niet zo dat het voorliggende bestemmingsplan ineens toestaat dat er elke dag 

geluidsoverlastgevende evenementen mogen plaatsvinden. Er gelden nog steeds dezelfde algemene 

regels die zijn vastgelegd in het Activiteitenbesluit. Hierin is niets gewijzigd.  

De bewonersvereniging is echter van mening dat de geldende normen niet passen bij het gebied en 

zij ervaren overlast. Om de normen aan te kunnen passen, is een goede onderbouwing nodig en deze 

ontbreekt. Daarom probeert de bewonersvereniging u ervan te overtuigen dat de gemeente het 

Uitvoeringsbeleid Evenementen 2012 ineens anders uitlegt en dat het college afspraken niet nakomt. 

Dat is geen correcte voorstelling van zaken. De kaders zijn niet gewijzigd en de gemeente heeft zich 

juist ingespannen om de ervaren overlast te kwalificeren.  

Zonder deugdelijke onderbouwing is het juridisch gezien zeer onverstandig om af te wijken van de 

geldende normen en bovendien is het maatschappelijk gezien niet wenselijk. Het is namelijk 

onmogelijk om de geluidsproductie van het strandbad, waar jaarlijks 80.000 bezoekers gebruik van 

maken, te beperken. Sportactiviteiten, zoals de beachvolleybaltrainingen en de hardloop- en 

zwemwedstrijden, zouden niet meer plaats kunnen vinden. En InnStyle kan haar deuren sluiten.  

Het Recreatieschap is van mening dat het belang van omwonenden zeker mee moet worden 

genomen in de overwegingen,  maar alleen als de ervaren overlast objectief kan worden aangetoond 

en niet zonder meer boven het belang van het recreatiegebied wordt gesteld. Het recreatiegebied de 

Maarsseveense Plassen is een belangrijke voorziening waar jaarlijks zo’n 400.000 mensen uit de regio 

hun vrije tijd besteden en komen ontspannen. De thans geldende normen moeten van toepassing 

blijven zodat dit gebied in stand kan worden gehouden.      

Wat mij betreft kunt u instemmen met de voorliggende plannen en dienen er geen nadere eisen te 

worden gesteld.  

Ik wens u veel wijsheid bij uw beraadslagingen en het nemen van een besluit over dit onderwerp.  

Hartelijk dank voor uw aandacht.  


